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Plats   Openstensrummet i Tranemo 

Tid   08:30 – 11:30  

 

Närvarande Beslutande     

Driton Bilalli (S), ordförande  

Niklas Gardewik, (M) 1e vice ordförande 

Lennart Haglund (C) 2e vice ordförande   

 

Övriga närvarande Anne Steine, processekreterare 

Konrad Fredh, tf. kommundirektör 

Patrik Westerlund, Utvecklingschef 

Manda Schillerås, verksamhetschef 

Linus Kulneff, föreningsutvecklare, § 11 

Mats Fjeldstad, föreningsutvecklare, § 11 

Sanna Pihlajamäki Blomgren, upphandlare  

Charlotta Strengberg, konsult upphandling 

Sofia Sjöstrand, handläggare 

Annelie Kungslegard, handläggare 

Emelie Romland (C) ordförande lärandeutskottet 

Kajsa Montan, kanslichef 

Tomas Appelqvist, verksamhetschef 

 

 

Paragrafer  § 10-§ 12 

Utses att justera  Niklas Gardewik (M) 

Protokollet signeras digitalt 

Underskrifter 

Sekreterare Protokollet signeras digitalt 

Anne Steine, processekreterare 

Ordförande Protokollet signeras digitalt 

Driton Bilalli (S) 

Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 

  Niklas Gardewik, (M) 

  

ANSLAG/BEVIS 

Organ   Allmänna utskottet 

Sammanträdesdatum 2025-01-23 
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Anslaget under tiden 2025-01-24--2025-02-17 

Förvaringsplats   Diariet 

för protokoll 

Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 

 

Underskrift   Protokollet signeras digitalt 

  Anne Steine 
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§ 10 Verksamhetsplan och budget 2025 - Boråsregionen KS/2024:503 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Godkänner verksamhetsplan och budget 2025 för Boråsregionen Sjuhärads 

kommunalförbund. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund bildades 1999 och är en samverkansorganisation för 

kommunerna Bollebygd, Borås, Herrljunga, Mark, Svenljunga, Tranemo, Ulricehamn och Vårgårda. 

Varbergs kommun är adjungerad till förbundet enligt särskilt avtal. Verksamheten grundar sig på den 

förbundsordning som medlemskommunerna beslutat. 

Förbundets verksamhet innefattar även verksamheter och uppdrag som finansieras av deltagande 

kommuner; Business Region Borås, Dataskyddsombud, Medarbetarcentrum, Vård- och 

omsorgscollege Sjuhärad, Navet science center samt Närvårdskontoret som koordinerar 

Närvårdssamverkan Södra Älvsborg. 

 

Förbundets övergripande strategiska mål är att aktivt arbeta för att Sjuhärad/Boråsregionen ska vara 

ett bra område att bo, arbeta och leva i. De finansiella målen är att förbundets kostnader ska överstiga 

intäkterna och att förbundet ska uppvisa ett eget kapital om lägst 6 mnkr.  

 

För år 2025 är förbundets totala budget ca 165 mnkr (132 mnkr år 2024). Medlemsavgiften för 2025 är 

78 kronor/invånare, varav 41 kr för finansiering av basverksamheten och 37 kronor för finansiering av 

utvecklingsmedel. Medlemsavgiften för Varbergs kommun är 11 kr/invånare.  

Personalkostnader minskar till följd av minskade pensionskostnader. Övriga intäkter ökar främst 

beroende på ökade projektintäkter under 2024 som överförs till 2025 samt nya projektmedel 2025. 

Kostnaderna ökar i motsvarande omfattning. 

Bedömningen är att förbundets verksamhet i sin helhet kommer att uppvisa ett balanserat resultat 

2025. 
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Barnkonventionen  

Ärendet kan ha en positiv indirekt påverkan ur ett barnrättsperspektiv i och med att 

förbundets verksamhet bl a innefattar Navet som bidrar till inspiration ,lust att lära och 

nyfikenhet för alla barn i Sjuhärad med fokus på likvärdighet, måluppfyllelse och 

värdeskapande samverkan skola/näringsliv/akademi. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse om Boråsregionens verksamhetsplan och budget 2025 2025-01-03 

Brev verksamhetsplan och budget 2025 

Intäkter 2024-2025 per verksamhet och kommun 

Protokollsutdrag § 93 241206 Verksamhetsplan och budget 2025 

Verksamhetsplan driftverksamheter 2025 – slutversion 

Verksamhetsplan och budget 2025 – slutversion 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Ekonomifunktionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 11 Kommunstrategiskt föreningsbidrag 2025 KS/2024:137 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

• Avslår IKO Fritids ansökan om bidrag för renovering av elljusspår. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Föreningen skickade en ansökan i år som har bedömts att den är underfinansierad och att projektet 

handlar till stor del om produktutveckling, där vi ser att företagen som i framtiden kan dra nytta av 

detta inte medfinansierar tillräckligt mycket.  

Föreningen samarbetar främst med Nexans för att ta fram en ny teknik som ska göra 

belysningen mer effektiv och hållbar. Informationen om denna teknik är än så länge 

sekretessbelagd, vilket gör att man inte har kunnat söka stöd hos t. ex. Allmänna arvsfonden 

och Boverket. 

Ärendet  

Enligt reglerna kan bidrag beviljas projekt som föreningar ansöker om som bedöms vara av 

strategisk art och som bidrar till att uppfylla kommunens vision och mål samt 

utvecklingsområden. Bidrag kan sökas av alla föreningskategorier och även föreningar som 

söker statliga, regionala eller andra bidrag med krav på kommunal medfinansiering. 

Ansökan beslutas politiskt. 

IKO Fritid har gjort en ansökan om 2 000 000 kr för att renovera sitt elljusspår på sin 

anläggning i Grimsås. Ansökan innefattar kostnad för byte av stolpar och armaturer inkl. 

projektering, utsättning, inmätning, grävning och rivningsarbete. 

Enligt handlingsplanen för stödet till renovering av föreningsdrivna elljusspår, KS/2019:166, är IKO 

Fritids elljusspår prioriterat som nummer 3 efter Hagatorpet som får stöd i år, och sedan Ljungsarp.  

En omprioritering i åtgärdslistan skulle kunna ske om IKO Fritid tillsammans med Nexans lyckas 

med att ta fram en ny teknik som andra föreningar kan använda sig av för en mer effektiv och hållbar 

belysning. Det finns därför möjlighet för IKO Fritid att ansöka igen nästa år om de hittar fler 

medfinansiärer. 
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Barnkonventionen  

På IKO Fritids anläggning finns ett elljusspår som säkerställer att barn och unga har tillgång 

till en motions- och rekreationsanläggning. Sammantaget gör detta att kommunen uppfyller 

intentionerna i Barnkonventionen som nämns i artikel 2: Om alla barns lika värde och 

rättigheter och att ingen får diskrimineras samt artikel 6: Varje barns rätt till liv, överlevnad 

och utveckling. 

Ekonomisk påverkan 

Ingen ekonomisk påverkan om ansökan avslås enligt förvaltningens förslag. 

Jämställdhetsperspektiv 

Projektets huvudsyfte och utgångspunkt är att skapa en bättre mötesplats som främjar hälsa 

och bidrar till inkludering och gemenskap. Förvaltningens samlade bedömning är att 

avslaget inte har en negativ påverkan inom jämställdhet och jämlikhetsområdet, då det 

redan finns möjligheter till rekreation och motion för målgruppen på föreningens befintliga 

anläggning. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2024-12-02 

Ansökan kommunstrategiskt bidrag - IKO Fritid 

Regler kommunstrategiskt bidrag 

Handlingsplan för stödet till renovering av föreningsdrivna elljusspår  

Föredragning och debatt 

Föreningsutvecklare Linus Kulneff och Kjell Fjeldstad föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Slutinstans 

Kommunstyrelsen 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 12 Inkomna remisser KS/2025:32 

Allmänna utskottets beslut  

• Remissen ska besvaras.   

 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Följande remisser har inkommit; 

- Remiss om förslag på tänkbara fokusområden, strategi för tillsyn enligt miljöbalken 2026 – 

2029. Svar på remiss senast 15 mars. 

Status 

Pågående 
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Undertecknare

GERTRUD ANNE STEINE
Processekreterare
GWKQazWDHb6K390gzP89ug 2025-01-23 11:47:37Z

Niklas Gardewik
Förtroendevald
sSG2yRinkYXAGY7oIWPaGw 2025-01-23 11:56:21Z

DRITON BILALLI
Kommunstyrelsens ordförande
seY6NKFOYAsa+zuXja1Mug 2025-01-24 08:28:45Z

Dokument i försändelsen
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Signaturerna i detta dokument är juridiskt bindande. Dokumentet är signerat med Addo Sign säkra digitala signatur.
Undertecknarens identitet registreras fysiskt i det elektroniska PDF-dokumentet och visas nedan.

Alla tider anges i koordinerad universell tid (Coordinated Universal Time, UTC).

Dokumentet signeras digitalt med den säkra signeringstjänsten Addo 
Sign. Signaturbeviset i dokumentet säkras och valideras med det 
matematiska hashvärdet för originaldokumentet.

Dokumentet är låst för ändringar och tidsstämplat med ett certifikat 
från en betrodd tredje part. Alla kryptografiska signeringsbevis är 
inbäddade i PDF-dokumentet ifall de ska användas för validering i 
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Plats   Openstensrummet i Tranemo 


Tid   08:30 – 11:30  


 


Närvarande Beslutande     


Driton Bilalli (S), ordförande  


Niklas Gardewik, (M) 1e vice ordförande 


Lennart Haglund (C) 2e vice ordförande   


 


Övriga närvarande Anne Steine, processekreterare 


Konrad Fredh, tf. kommundirektör 


Patrik Westerlund, Utvecklingschef 


Manda Schillerås, verksamhetschef 


Linus Kulneff, föreningsutvecklare, § 11 


Mats Fjeldstad, föreningsutvecklare, § 11 


Sanna Pihlajamäki Blomgren, upphandlare  


Charlotta Strengberg, konsult upphandling 


Sofia Sjöstrand, handläggare 


Annelie Kungslegard, handläggare 


Emelie Romland (C) ordförande lärandeutskottet 


Kajsa Montan, kanslichef 


Tomas Appelqvist, verksamhetschef 


 


 


Paragrafer  § 10-§ 12 


Utses att justera  Niklas Gardewik (M) 


Protokollet signeras digitalt 


Underskrifter 


Sekreterare Protokollet signeras digitalt 


Anne Steine, processekreterare 


Ordförande Protokollet signeras digitalt 


Driton Bilalli (S) 


Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 


  Niklas Gardewik, (M) 


  


ANSLAG/BEVIS 


Organ   Allmänna utskottet 


Sammanträdesdatum 2025-01-23 
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Anslaget under tiden 2025-01-24--2025-02-17 


Förvaringsplats   Diariet 


för protokoll 


Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 


 


Underskrift   Protokollet signeras digitalt 


  Anne Steine 
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§ 10 Verksamhetsplan och budget 2025 - Boråsregionen KS/2024:503 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Godkänner verksamhetsplan och budget 2025 för Boråsregionen Sjuhärads 


kommunalförbund. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund bildades 1999 och är en samverkansorganisation för 


kommunerna Bollebygd, Borås, Herrljunga, Mark, Svenljunga, Tranemo, Ulricehamn och Vårgårda. 


Varbergs kommun är adjungerad till förbundet enligt särskilt avtal. Verksamheten grundar sig på den 


förbundsordning som medlemskommunerna beslutat. 


Förbundets verksamhet innefattar även verksamheter och uppdrag som finansieras av deltagande 


kommuner; Business Region Borås, Dataskyddsombud, Medarbetarcentrum, Vård- och 


omsorgscollege Sjuhärad, Navet science center samt Närvårdskontoret som koordinerar 


Närvårdssamverkan Södra Älvsborg. 


 


Förbundets övergripande strategiska mål är att aktivt arbeta för att Sjuhärad/Boråsregionen ska vara 


ett bra område att bo, arbeta och leva i. De finansiella målen är att förbundets kostnader ska överstiga 


intäkterna och att förbundet ska uppvisa ett eget kapital om lägst 6 mnkr.  


 


För år 2025 är förbundets totala budget ca 165 mnkr (132 mnkr år 2024). Medlemsavgiften för 2025 är 


78 kronor/invånare, varav 41 kr för finansiering av basverksamheten och 37 kronor för finansiering av 


utvecklingsmedel. Medlemsavgiften för Varbergs kommun är 11 kr/invånare.  


Personalkostnader minskar till följd av minskade pensionskostnader. Övriga intäkter ökar främst 


beroende på ökade projektintäkter under 2024 som överförs till 2025 samt nya projektmedel 2025. 


Kostnaderna ökar i motsvarande omfattning. 


Bedömningen är att förbundets verksamhet i sin helhet kommer att uppvisa ett balanserat resultat 


2025. 
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Barnkonventionen  


Ärendet kan ha en positiv indirekt påverkan ur ett barnrättsperspektiv i och med att 


förbundets verksamhet bl a innefattar Navet som bidrar till inspiration ,lust att lära och 


nyfikenhet för alla barn i Sjuhärad med fokus på likvärdighet, måluppfyllelse och 


värdeskapande samverkan skola/näringsliv/akademi. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse om Boråsregionens verksamhetsplan och budget 2025 2025-01-03 


Brev verksamhetsplan och budget 2025 


Intäkter 2024-2025 per verksamhet och kommun 


Protokollsutdrag § 93 241206 Verksamhetsplan och budget 2025 


Verksamhetsplan driftverksamheter 2025 – slutversion 


Verksamhetsplan och budget 2025 – slutversion 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Ekonomifunktionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Kommunstyrelsen 


 


  







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Allmänna utskottet 


2025-01-23 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 5 


 


 


 


§ 11 Kommunstrategiskt föreningsbidrag 2025 KS/2024:137 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


• Avslår IKO Fritids ansökan om bidrag för renovering av elljusspår. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Föreningen skickade en ansökan i år som har bedömts att den är underfinansierad och att projektet 


handlar till stor del om produktutveckling, där vi ser att företagen som i framtiden kan dra nytta av 


detta inte medfinansierar tillräckligt mycket.  


Föreningen samarbetar främst med Nexans för att ta fram en ny teknik som ska göra 


belysningen mer effektiv och hållbar. Informationen om denna teknik är än så länge 


sekretessbelagd, vilket gör att man inte har kunnat söka stöd hos t. ex. Allmänna arvsfonden 


och Boverket. 


Ärendet  


Enligt reglerna kan bidrag beviljas projekt som föreningar ansöker om som bedöms vara av 


strategisk art och som bidrar till att uppfylla kommunens vision och mål samt 


utvecklingsområden. Bidrag kan sökas av alla föreningskategorier och även föreningar som 


söker statliga, regionala eller andra bidrag med krav på kommunal medfinansiering. 


Ansökan beslutas politiskt. 


IKO Fritid har gjort en ansökan om 2 000 000 kr för att renovera sitt elljusspår på sin 


anläggning i Grimsås. Ansökan innefattar kostnad för byte av stolpar och armaturer inkl. 


projektering, utsättning, inmätning, grävning och rivningsarbete. 


Enligt handlingsplanen för stödet till renovering av föreningsdrivna elljusspår, KS/2019:166, är IKO 


Fritids elljusspår prioriterat som nummer 3 efter Hagatorpet som får stöd i år, och sedan Ljungsarp.  


En omprioritering i åtgärdslistan skulle kunna ske om IKO Fritid tillsammans med Nexans lyckas 


med att ta fram en ny teknik som andra föreningar kan använda sig av för en mer effektiv och hållbar 


belysning. Det finns därför möjlighet för IKO Fritid att ansöka igen nästa år om de hittar fler 


medfinansiärer. 
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Barnkonventionen  


På IKO Fritids anläggning finns ett elljusspår som säkerställer att barn och unga har tillgång 


till en motions- och rekreationsanläggning. Sammantaget gör detta att kommunen uppfyller 


intentionerna i Barnkonventionen som nämns i artikel 2: Om alla barns lika värde och 


rättigheter och att ingen får diskrimineras samt artikel 6: Varje barns rätt till liv, överlevnad 


och utveckling. 


Ekonomisk påverkan 


Ingen ekonomisk påverkan om ansökan avslås enligt förvaltningens förslag. 


Jämställdhetsperspektiv 


Projektets huvudsyfte och utgångspunkt är att skapa en bättre mötesplats som främjar hälsa 


och bidrar till inkludering och gemenskap. Förvaltningens samlade bedömning är att 


avslaget inte har en negativ påverkan inom jämställdhet och jämlikhetsområdet, då det 


redan finns möjligheter till rekreation och motion för målgruppen på föreningens befintliga 


anläggning. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2024-12-02 


Ansökan kommunstrategiskt bidrag - IKO Fritid 


Regler kommunstrategiskt bidrag 


Handlingsplan för stödet till renovering av föreningsdrivna elljusspår  


Föredragning och debatt 


Föreningsutvecklare Linus Kulneff och Kjell Fjeldstad föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Slutinstans 


Kommunstyrelsen 


Status  


Kommunstyrelsen 


 


  







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Allmänna utskottet 


2025-01-23 
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§ 12 Inkomna remisser KS/2025:32 


Allmänna utskottets beslut  


• Remissen ska besvaras.   


 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Följande remisser har inkommit; 


- Remiss om förslag på tänkbara fokusområden, strategi för tillsyn enligt miljöbalken 2026 – 


2029. Svar på remiss senast 15 mars. 


Status 


Pågående 
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